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Vragen van het lid Bruins Slot (CDA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat geneesmiddelen van fabrikant Ranbaxy in 
opspraak zijn, maar in Nederland nog steeds als preferent middel worden 
voorgeschreven (ingezonden 4 februari 2014) 

Vraag 1
Heeft u het bericht gelezen dat geneesmiddelen van Ranbaxy in opspraak zijn 
gekomen?1 

Vraag 2
Waarom heeft de Inspectie voor de Gezondheidszorg (IGZ) niet gelijk actie 
ondernomen toen in de Verenigde Staten de beslissing werd genomen om 
geneesmiddelen van Ranbaxy niet langer te verkopen? 

Vraag 3
Waarom heeft de IGZ niet gekozen voor een algeheel verbod en een recall 
van de geneesmiddelen van Ranbaxy, om zo ook onzekerheid en onduidelijk-
heid bij patiënten en apothekers weg te nemen? 

Vraag 4
Kunt u zich het debat van 6 juni 2013 herinneren2, toen u werd gevraagd of 
de Inspectie onderzoek ging doen naar medicijnen van Ranbaxy, naar 
aanleiding van eerdere berichten uit de Verenigde Staten dat Ranbaxy de 
testresultaten van medicijnen vervalst had? 

Vraag 5
Op welke wijze heeft de IGZ, of u, na uw uitspraak in het debat van 6 juni de 
desbetreffende fabrikant Ranbaxy «heel goed bekeken»?3 

Vraag 6
Welke concrete acties en contacten zijn er sinds het debat van 6 juni 2013 
vanuit het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, dan wel de IGZ, 
met betrekking tot de fabrikant dan wel geneesmiddelen afkomstig van 
Ranbaxy geweest?

1 Financieel Dagblad, 24 januari 2014.
2 Kamerstuk 29 477, nr. 257.
3 Kamerstuk 29 477, nr. 257, pagina 26.
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